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Protokół nr XXIX/2013 
z XXIX Sesji VI kadencji Rady Gminy Pruszcz Gdański, 

która odbyła się dnia 10 kwietnia 2013 r. 
 
W XXIX Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański uczestniczyli: wójt gminy- Magdalena 
Kołodziejczak, z-ca wójta Andrzej Bożyk oraz radca prawny – Robert Dargiewicz.  
 
I. SPRAWY REGULAMINOWE 
 
1. Otwarcie Sesji. 
Otwarcia XXIX Sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Marek Kowalski.  
 
2. Stwierdzenie Quorum.  
Przewodniczący obrad sprawdził listę obecności radnych stwierdzając quorum; 
ustawowy skład Rady Gminy Pruszcz Gdański wynosi 15 radnych. Listę obecności 
podpisało 11 radnych.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski- Czy ktoś z Państwa radnych ma 
uwagi do porządku obrad?  
Wnoszę o zdjęcie z porządku obrad punktów: II. Sprawozdanie Wójta o pracach w 
okresie międzysesyjnym, III. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o 
działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym oraz IV. Interpelacje i 
zapytania radnych, ze względu na to, że w ciągu krótkiego czasu – 18 kwietnia 2013 
r. odbędzie się następna sesja Rady Gminy Pruszcz Gdański, na której te punkty 
zostaną szczegółowo omówione.   
Kto jest za wprowadzeniem przedstawionych zmian do porządku obrad?  
W głosowaniu wzięło udział 11 radnych, za przyjęciem zmian do porządku obrad 
XXIX sesji Rady Gminy głosowało 11 radnych.   
Kto jest za przyjęciem porządku obrad? 
W głosowaniu wzięło udział 11 radnych, za przyjęciem porządku obrad XXIX sesji 
Rady Gminy głosowało 11 radnych.   
 
II. Sprawy sołeckie. 

1. Zapytania i wnioski Stowarzyszenia Sołtysów Gminy Pruszcz Gdański.  
Nie zgłoszono.  

2. Zapytania i wnioski sołeckie. 
Pani Jadwiga Burdziuk – chciałabym podziękować pani Barbarze Biedrzyckiej za 
pomoc w przygotowaniu do występów pań z Koła Gospodyń Wiejskich.  
Pan Wiesław Zbroiński – skończył się okres na odstrzał bobrów, mamy już kwiecień 
i chciałbym się dowiedzieć czy gmina wystosowała jakieś pismo w tym temacie, żeby 
zdjąć ochronę z tego gatunku? Już trzeci rok z rzędu myśliwi nie odstrzelili bobrów, a 
mieszkańcy mają w związku z tym problem.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski- na następnej sesji poinformujemy 
o podjętych działaniach.  
Pan Bogdan Laskowski – dostaliśmy informację, że gdy jest powyżej siedmiu 
lokatorów w budynku, każdy będzie miał osobno pojemnik, a powyżej siedmiu – będą 
zbiorowe pojemniki. Czy nie można byłoby tego zmienić na przykład na liczbę ośmiu 
lub dziesięciu?  
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Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – na spotkaniach z mieszkańcami mówiliśmy 
o tym. Ustawa mówiąca o własności lokali informuje, że wspólnoty do siedmiu lokali, 
są małymi wspólnotami, które mogą same zarządzać, zaś tam gdzie jest powyżej 
siedmiu lokali, to są wspólnoty, które powinny mieć zarządcę i normalny proces 
zarządzania nieruchomością. Jeżeli jest taka sytuacja o jakiej pan mówi, to wcale nie 
jest tak, że muszą się państwo poddawać odpowiedzialności zbiorowej. W Mokrym 
Dworze wiem, że część dużej wspólnoty postawi sobie swoje pojemniki i oni będą 
segregowali, a ci niezdecydowani, którzy uważają, że nie muszą, będą płacili 
podwójną cenę. Nie możemy więc odgórnie zmienić tej liczby lokali, ale możemy 
rozmawiać indywidualnie w każdym przypadku i pewne rzeczy uzgodnić.  
Pan Antoni Byczyński – ostatnio pan Starosta na spotkaniu zainteresował się 
sprawą ścieżki, która biegnie wzdłuż drogi krajowej nr 7 i był tak miły, że porozmawiał 
w tej sprawie w Urzędzie Marszałkowskim i zmieniono plan na zrobienie drogi koło 
pana Burego. Niedawno było napisane takie pismo o możliwość rozmowy z panem 
Burym, a rozmowy z nim są bardzo ciężkie, bo samochody ciężarowe firmy Hydrokan 
dalej jeżdżą przez Dziewięć Włók, gdyż nie mają oni pozwolenia żeby przejechać 
przez ul. Jesionową w Przejazdowie. Termin w tym temacie jest bardzo krótki, bo to 
są pieniądze unijne, więc prosiłbym, żeby tę sprawę rozstrzygnąć.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – jestem zdziwiona tym co pan mówi, bo jeżeli 
pan Starosta podejmuje tego typu działania, to chociaż wypadałoby powiadomić nas, 
że coś takiego się dzieje. Być może pan Starosta ma dużo większe możliwości niż 
my i ja skontaktuję się ze Starostwem, dowiem się o co chodzi i podejmiemy w tej 
sprawie odpowiednie kroki.  
 
III. ROZPATRZENIE PROJEKTÓW UCHWAŁ W SPRAWIE: 
1. zasad wynajmowania, podnajmu i zamiany lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Pruszcz Gdański 
Projekt uchwały odczytała M. Kołodziejczak-  Wójt Gminy.  
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 11 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 11 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XXIX/21/2013 z 
dnia 10 kwietnia 2013 r.  w sprawie zasad wynajmowania, podnajmu i zamiany 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Pruszcz Gdański.  
 
2. Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Pruszcz Gdański na rok 2013 
Projekt uchwały odczytała M. Kołodziejczak-  Wójt Gminy.  
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie. 
 
Pan Jerzy Mik – chciałbym się upewnić: czy ten program zmienił się w stosunku do 
tego, który uchwalaliśmy w zeszłym roku?  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – nie ma żadnych zasadniczych zmian, jest 
tylko kwestia sprawowania opieki nad zwierzętami gospodarskimi, gdzie wpisana jest 
pani Barbara Chlebowska.  
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Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 11 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 11 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XXIX/22/2013 z 
dnia 10 kwietnia 2013 r.  w sprawie Programu opieki nad bezdomnymi 
zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Pruszcz Gdański na rok 2013.  
 
3. wyrażenia zgody na zawarcie umowy zamiany nieruchomości gruntowej, 
stanowiącej własność Gminy Pruszcz Gdański, położonej w Straszynie na 
lokale mieszkalne 
Projekt uchwały odczytał Ł. Jurgielewicz-  pracownik merytoryczny.  
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 11 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 11 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XXIX/23/2013 z 
dnia 10 kwietnia 2013 r.  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
zamiany nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Pruszcz 
Gdański, położonej w Straszynie na lokale mieszkalne.  
 
4.przyjęcia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Pruszcz Gdański  
Projekt uchwały odczytała K. Kwiatek -  kierownik referatu.  
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie.  
 
Pani Adriana Kubska – nie dotyczy to samego projektu uchwały, natomiast jest taka 
prośba, żeby trochę wcześniej informować przewodniczących komisji, a oni nas, o 
wyłożeniu tych projektów, bo to są bardzo ciekawe dokumenty i dobrze byłoby się z 
tym odpowiednio wcześnie zapoznać.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 11 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 11 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XXIX/24/2013 z 
dnia 10 kwietnia 2013 r.  w sprawie przyjęcia aktualizacji założeń do planu 
zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Pruszcz 
Gdański.  
 
5. podpisania porozumienia z Powiatem Gdańskim dotyczącego wspólnej 
realizacji zadania w zakresie kultury pod nazwą „ Żuławski Tulipan” 
Projekt uchwały odczytała B. Gałecka -  pracownik merytoryczny.  
Komisja Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu zaopiniowała projekt 
uchwały pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
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W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 11 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 11 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XXIX/25/2013 z 
dnia 10 kwietnia 2013 r.  w sprawie podpisania porozumienia z Powiatem 
Gdańskim dotyczącego wspólnej realizacji zadania w zakresie kultury pod 
nazwą „ Żuławski Tulipan”.  
 
IV. WOLNE WNIOSKI. 
Pan Andrzej Pastuszek – radny powiatowy – chciałem poinformować, że Rada 
Powiatu Gdańskiego również podjęła już uchwałę o współpracy w sprawie realizacji 
zadania „Żuławski Tulipan”.  
 
V. ZAKOŃCZENIE SESJI RADY GMINY.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - w wyniku wyczerpania porządku 
obrad stwierdzam, że XXIX Sesja Rady Gminy Pruszcz Gdański VI Kadencji została 
zakończona. 
XXIX Sesja Rady Gminy zakończyła się o godzinie 9.40.  
 
Protokołowała: 
Anna Klonkowska 
Protokół został przyjęty na XXXII Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański w dniu    2013 
r.  
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